

## РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ.

март - апрель 2017 г.

*(Обновлено 23 февраля)*

25 (12) февраля, суббота	6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Неделя об изгнании Адама из рая (сыропустная).</b>
26 (13) февраля, воскр.	8:00 ч.у. 3-й час и ранняя литургия. <b>Прощеное воскресенье.</b> 9:50 ч.у. 6-й час и поздняя литургия. 6:00 ч.в. Великопостная вечерня с чином прощения.
27 (14) фев., понедельник	7:00 ч.в. Повечерие с чтением покаянного Великого Канона св. Андрея.
28 (15) фев., вторник	7:00 ч.в. Повечерие с чтением покаянного Великого Канона св. Андрея.
1 мар. (16 фев.), среда	7:00 ч.в. Повечерие с чтением покаянного Великого Канона св. Андрея.
2 мар. (17 фев.), четверг	7:00 ч.в. Повечерие с чтением покаянного Великого Канона св. Андрея.
4 мар. (19 фев.), суббота	6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Торжество Православия.</b>
5 мар. (20 фев.), воскр.	7:55 ч.у. 3-й час и ранняя литургия св. Василия Великого. 9:55 ч.у. 6-й час и поздняя литургия св. Василия Великого.
8 мар. (23 фев.), среда	6:00 ч.в. Вечерня с литургией Преждеосвященных Даров.
10 мар. (25 фев.), пятница	7:00 ч.в. Акафист Пресвятой Богородице.
11 мар. (26 фев.), суббота	10:00 ч.у. Панихида. 6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Память св. Григория Паламы.</b>
12 мар. (27 фев.), воскр.	7:55 ч.у. 3-й час и ранняя литургия св. Василия Великого. 9:55 ч.у. 6-й час и поздняя литургия св. Василия Великого.
15 (2) марта, среда	6:00 ч.в. Вечерня с литургией Преждеосвященных Даров.
17 (4) марта, пятница	7:00 ч.в. Акафист Пресвятой Богородице.
18 (5) марта, суббота	10:00 ч.у. Панихида. 6:00 ч.в. Всенощное бдение с выносом Креста Господня. <b>Неделя Крестопоклонная.</b>
19 (6) марта, воскр.	7:55 ч.у. 3-й час и ранняя литургия св. Василия Великого. 9:55 ч.у. 6-й час и поздняя литургия св. Василия Великого.
22 (9) марта, среда	6:00 ч.в. Вечерня с литургией Преждеосвященных Даров.
24 (11) марта, пятница	7:00 ч.в. Акафист Пресвятой Богородице.
25 (12) марта, суббота	10:00 ч.у. Панихида. 6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Преп. Иоанна Лествичника.</b>
26 (13) марта, воскр.	7:55 ч.у. 3-й час и ранняя литургия св. Василия Великого. 9:55 ч.у. 6-й час и поздняя литургия св. Василия Великого.
29 (16) марта, среда	6:00 ч.в. Утреня с чтением всего Покаянного Канона. <b>Андреево стояние.</b>
31 (18) марта, пятница	6:00 ч.в. Утреня с акафистом. <b>Похвала Пресвятой Богородицы.</b>
1 апр. (19 мар.), суббота	9:00 ч.у. Часы и литургия. 6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Память Преп. Марии Египетской.</b>
2 апр. (20 мар.), воскр.	7:55 ч.у. 3-й час и ранняя литургия св. Василия Великого. 9:55 ч.у. 6-й час и поздняя литургия св. Василия Великого.
5 апр. (23 мар.), среда	6:00 ч.в. Вечерня с литургией Преждеосвященных Даров.
6 апр. (24 мар.), четверг	6:00 ч.в. Всенощное бдение. <b>Благовещение Пресвятой Богородицы.</b>
7 апр. (25 мар.), пятница	9:00 ч.у. Часы и литургия. 6:00 ч.в. Вечерня и утреня. <b>Воскрешение Лазаря. (Исповедь).</b>
8 апр. (26 мар.), суббота	9:00 ч.у. Часы и литургия. 6:00 ч.в. Всенощное бдение с освящением верб. <b>Вход Господень во Иерусалим.</b>
9 апр. (27 мар.), воскр.	9:10 ч.у. Часы и литургия св. Иоанна Златоустого. <b>Вербное воскресенье.</b> После литургии пред-Пасхальная ярмарка-продажа куличей.

## SCHEDULE OF SERVICES

March – April 2017

*(Updated 2-23-17)*

February 25 (12), Saturday	6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>Cheesefare Sunday. Forgiveness Sunday.</b>
February 26 (13), Sunday	8:00 a.m. Third hour and early Liturgy. 9:50 a.m. Sixth hour and late Liturgy. 6:00 p.m. Vespers for Great Lent and all ask forgiveness from one another.
February 27 (14), Monday	7:00 p.m. Great Compline with the reading of the Canon of St. Andrew of Crete.
February 28 (15), Tuesday	7:00 p.m. Great Compline with the reading of the Canon of St. Andrew of Crete.
Mar. 1 (Feb. 16), Wednesday	7:00 p.m. Great Compline with the reading of the Canon of St. Andrew of Crete.
Mar. 2 (Feb. 17), Thursday	7:00 p.m. Great Compline with the reading of the Canon of St. Andrew of Crete.
Mar. 4 (Feb. 19), Saturday	6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>Triumph of Orthodoxy.</b>
Mar. 5 (Feb. 20), Sunday	7:55 a.m. Third hour and early Liturgy of St. Basil the Great. 9:55 a.m. Sixth hour and late Liturgy of St. Basil the Great.
Mar. 8 (Feb. 23), Wednesday	6:00 p.m. Hours, vespers and Liturgy of the Presanctified Gifts.
Mar. 10 (Feb. 25), Friday	7:00 p.m. Akathist to the Most Holy Theotokos.
Mar. 11 (Feb. 26), Saturday	10:00 a.m. Panikhida. 6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>Commemoration of St. Gregory Palamas.</b>
Mar. 12 (Feb. 27), Sunday	7:55 a.m. Third hour and early Liturgy of St. Basil the Great. 9:55 a.m. Sixth hour and late Liturgy of St. Basil the Great.
March 15 (2), Wednesday	6:00 p.m. Hours, vespers and Liturgy of the Presanctified Gifts.
March 17 (4), Friday	7:00 p.m. Akathist to the Most Holy Theotokos.
March 18 (5), Saturday	10:00 a.m. Panikhida. 6:00 p.m. All-Night Vigil with the bringing out of the Cross. <b>Veneration of the Cross.</b>
March 19 (6), Sunday	7:55 a.m. Third hour and early Liturgy of St. Basil the Great. 9:55 a.m. Sixth hour and late Liturgy of St. Basil the Great.
March 22 (9), Wednesday	6:00 p.m. Hours, vespers and Liturgy of the Presanctified Gifts.
March 24 (11), Friday	7:00 p.m. Akathist to the Most Holy Theotokos.
March 25 (12), Saturday	10:00 a.m. Panikhida. 6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>St. John of the Ladder.</b>
March 26 (13), Sunday	7:55 a.m. Third hour and early Liturgy of St. Basil the Great. 9:55 a.m. Sixth hour and late Liturgy of St. Basil the Great.
March 29 (16), Wednesday	6:00 p.m. Reading of the Canon of Repentance of St. Andrew of Crete.
March 31 (18), Friday	6:00 p.m. Matins with akathist. <b>Laudation of the Theotokos.</b>
Apr. 1 (Mar. 19), Saturday	9:00 a.m. Hours and Divine Liturgy. 6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>Commemoration of St. Mary of Egypt.</b>
Apr. 2 (Mar. 20), Sunday	7:55 a.m. Third hour and early Liturgy of St. Basil the Great. 9:55 a.m. Sixth hour and late Liturgy of St. Basil the Great.
Apr. 5 (Mar. 23), Wednesday	6:00 p.m. Liturgy of the Presanctified Gifts.
Apr. 6 (Mar. 24), Thursday	6:00 p.m. All-Night Vigil. <b>Annunciation.</b>
Apr. 7 (Mar. 25), Friday	9:00 a.m. Hours and Divine Liturgy. 6:00 p.m. Vespers and Matins. <b>Resurrection of Lazarus.</b>
Apr. 8 (Mar. 26), Saturday	9:00 a.m. Hours and Divine Liturgy. Children sing at the Liturgy. 6:00 p.m. Vigil with Litia and blessing of the palm leaves and pussy-willows.
Apr. 9 (Mar. 27), Sunday	9:10 a.m. Hours and Divine Liturgy of St. John Chrysostom. <b>Palm Sunday.</b> After Liturgy, pre-Pascha bake sale.